
Protokoll från styrelsemöte nr 2/2020 i Granviks Byalag

Datum: 20200503

Plats: Sadelkammaren Granvik.

Närvarande: Leif Gustafsson, Gittan Lind, Roland Karlsson, Roland Brandqvist,  Stefan Brandqvist 
från Styrelsen samt Berit Gustafsson, Kjell Persson, Inger Persson, Göran Lind och Hamberg.

§1 Mötet öppnas
Leif hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Val av justeringsman
Roland Karlsson valdes som justeringsman.

§3 Föregående mötesprotokoll
Leif gjorde en kort sammanfattning och protokollet godkändes.

§4 Utvärdering av dagen
Vi som var närvarande idag på den planerade arbetsdagen har ägnat oss åt vedklyvning, 
röjning av sly och städning i museet.
Arbete som också behöver göras men inte idag är att byta någon eller några ruttna stolpar 
längs Byrundan. I övrigt har Leif gått Torp- och Kulturrundan. Leif, Inger och Kjell har gått 
Gruvrundan.
Guldvaskaren som hållt till borta vid kolmilan har kastats ut av Länsstyrelsen. Han har inte 
skött sig och har gjort åverkan på platsen. 
Leif frågade om någon hade intresse av att rusta upp kolarhyddan. Ingen hade något intresse.
Tydligen skrivs det i gästboken som finns där vilket tyder på att en del folk besöker platsen, 
men ansvaret ligger inte hos Byalaget utan hos Karlsborgs Turism. Gittan nämnde att hon 
för ett tag sedan tagit ned skylten som anvisade vägen till guldvaskningen. 
Gittan sade att hon skulle vilja köpa in eller låna på prov LED-belysning för ett visningsskåp
i museet. 

§5 Årsplanering
21 Maj. Metardag i Sågdammen.
I slutet av Juli ska vi ha slåtterdag liksom de senaste åren. Berit tar kontakt med Per som 
personen heter som leder övningen. Leif lyfte frågan om vi ska annonsera aktiviteten för lite 
vidare spridning och det tyckte vi vore trevligt. Förra året var det en journalist närvarande 
som skrev några rader i lokaltidningen.
I November ska vi ha höstfest. 
Vid Luciatid ska vi ha glöggmys vid grillstugan i hamnen. 
Årsplanen är preliminär och kan komma att uppdateras denna under året.

§6 Övriga frågor
Leif konstaterade att det är bin ute och flyger i anslutning till de två bikuporna så vi hoppas 
på skörd av honung även i år. Leif trodde att möjligen var den ena bikupan övertagen av 
myror, men han hade inte öppnat och tittat men såg att kröp mycket myror utanpå.
“Handikappbryggan” diskuterades. Efter att ha vänt och vridit på frågan om eventuell 
upprustning alternativt rivning av bryggan tyckte majoriteten att vi ska riva bryggan vid 
lämpligt tillfälle, t.ex kommande vinter om det blir is på dammen så att man kan stå där och 
kapa ner bryggan med motorsåg. Bryggan är som vi tidigare diskuterat ranglig och det ligger



stockar utanför så risken att allvarligt skada sig om någon skulle få för sig att dyka från 
bryggan kan inte bortses från. Stefan har frågat Bernt Grönlind huruvida Marina som är 
rullstolsburen använder sig av bryggan men Bernt svarade att det gör hon inte. Det finns 
ändå en asfaltsbelagd gång längs vattnet där man kan ta sig fram och njuta av utsikten över 
vattnet och vi tror att det är tillräckligt.
Bron vid norra änden av dammen behöver lagas. Roland K har tidigare pratat med 
Sveaskog, men inget har hänt. Roland ska kolla upp detta igen.
Inger lade fram ett förslag angående användandet av bastun nu när vi lever med smittorisk 
beträffande Corona-viruset. Just nu är det inte lämpligt att samlas i någon stor grupp i 
samband med bastubad på fredagar då alla medlemmar kan bada utan avgift. Vi kom 
överens om att den närmaste tiden kan man boka bastun när som helst som medlem utan att 
betala 100 kr i hyra. Bokning ska ske via Kjell Oja i vanlig ordning. Leif ska informera Kjell
Oja om detta beslut.

§7 Mötets avslutande 
Mötet avslutades.



Mötets ordförande Leif Gustafsson

Mötets sekreterare Roland Brandqvist

Justeras Roland Karlsson


